
Z Á P I S N I C A

z 1. mimoriadneho zasadnutia Akademického senátu Trnavskej univerzity, ktoré sa konalo
dňa 30. apríla 2008 v rokovacej sieni TU na Hornopotočnej 23 o 14.30 hod.

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (priložená k originálu zápisnice). 

Program: 

1. Otvorenie a kooptácia nového člena AS TU
2. Kontrola plnenia uznesení AS TU
3. Schválenie návrhu vyhlášky o ubytovaní študentov TU v akad. r. 2008/2009
4. Schválenie návrhu výročnej správy o činnosti TU za rok 2007
5. Schválenie návrhu výročnej správy o hospodárení TU za rok 2007
6. Rôzne

Bod 1 – Otvorenie a     kooptácia nového člena AS TU     

Prvé mimoriadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „AS 
TU“)  otvorila  predsedníčka  AS TU doc.  JUDr.  Soňa  Košičiarová,  PhD.,  mimor.  prof.  (ďalej  len 
„predsedníčka  AS  TU“).   Privítala  doc.  PhDr.  Milana  Katuninca,  PhD.,  prorektora  Trnavskej 
univerzity  v Trnave.  Taktiež  privítala  a kooptovala  nového  člena  AS  TU  za  študentskú  časť  p. 
Miroslava Kluknavského, ktorý nahradil v AS TU p. Mgr. Stanislava Svitoka. Neskôr sa zasadnutia 
zúčastnili: rektor Trnavskej univerzity v Trnave doc. Ing. Martin Mišút, CSc. (ďalej len „rektor TU“), 
kvestorka  Trnavskej  univerzity v Trnave Ing.  Alica  Tibenská (ďalej  len  „kvestorka  TU“) a vedúca 
pedagogického oddelenia Trnavskej univerzity v Trnave Ing. Anna Richnáková (ďalej len „vedúca PO 
TU“).       

      Predsedníčka AS TU konštatovala  na základe kontroly prezenčnej  listiny schopnosť AS TU 
uznášať sa.

      AS TU prijal nasledovné uznesenia:

Uznesenie AS TU 1MR/1
AS TU schvaľuje za skrutátorov 1. mimoriadneho zasadnutia AS TU PaedDr. Milana Pokorného, PhD. 
a  p. Lenku Čvapkovú.

Hlasovanie:
za:          16
proti:        0
zdržal sa:  0
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

Uznesenie AS TU 1MR/2
AS  TU  schvaľuje  za  overovateľov  zápisnice  1.  mimoriadneho  zasadnutia  AS  TU  prof.  MUDr. 
Miroslava Danaja, CSc. a p. Michala Bevilaqua.

Hlasovanie:
za:             16
proti:           0
zdržal sa:     0
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.
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Uznesenie AS TU 1MR/3
AS TU schvaľuje  za  predsedu  návrhovej  komisie  1.  mimoriadneho  zasadania  AS TU doc.  JUDr. 
Darinu  Mašľanyovú,  PhD.  a za  členov  tejto  komisie  doc.  Mgr.  Slavomíra  Gálika,  PhD.  a Bc. 
Slavomíra Hromadu. 

Hlasovanie:
za:             16
proti:           0
zdržal sa:     0
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.

      Predsedníčka AS TU navrhla doplnenie pôvodného programu zasadnutia o bod. č. 1 Otvorenie 
a kooptácia nového člena AS TU a bod č.  2 Kontrola  uznesení.  Ostatné  body rokovania  budú len 
prečíslované.  Prof.  Baláž  navrhol  takto  doplnený  program ešte  upraviť  a bod  Schválenie  návrhu 
vyhlášky o ubytovaní  študentov TU v akad.  r.  2008/2009 zaradiť  ako tretí  bod rokovania.  AS TU 
hlasoval o návrhu prof. Baláža nasledovne: 

Uznesenie AS TU 1MR/4
AS TU schvaľuje upravený program 1. mimoriadneho zasadnutia AS TU.

Hlasovanie:
za:             11
proti:           1
zdržal sa:     2
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou schválené.

Bod 2 – Kontrola uznesení

      Predsedníčka AS TU informovala členov AS TU, že nie sú žiadne uznesenia,  ktoré by bolo 
potrebné kontrolovať AS TU.

Bod 3 –     Schválenie návrhu vyhlášky o     ubytovaní študentov TU v akad. r. 2008/2009  

      AS TU sa zaoberal návrhom vyhlášky o ubytovaní študentov TU v akad. r. 2008/2009. Vedúca PO 
TU  oboznámila  členov  AS  TU  o situácii  ohľadne  ubytovania  študentov  TU  a spôsobu  jeho 
prideľovania.  Na  požiadanie  prof.  Baláža  sa  vyjadrila  aj  k vecným  a formálnym  pripomienkam 
k návrh  vyhlášky  predloženým  predsedníčkou  AS  TU.  Vedúca  PO  TU  nemala  námietky 
k pripomienkam, okrem pripomienky k čl. 1 ods. 5 – nahradiť pôvodný text novým: „O odvolaní proti 
rozhodnutiu komisie rektora rozhoduje rektor univerzity.“ Po krátkej diskusii  predsedníčka AS TU 
vzala späť tento návrh vecnej pripomienky. Keďže predložila aj druhú alternatívu a rektor TU ako 
predkladateľ návrhu vyhlášky s touto alternatívou súhlasil, AS TU hlasoval o nej.

Uznesenie AS TU 1MR/5
AS TU schvaľuje  v čl.  1  ods.  5  návrhu vyhlášky o ubytovaní  študentov  TU v akad.  r.  2008/2009 
nahradiť  slovo  „rozhodne“  slovom  „rozhoduje“  a slová  „malo  nedostatok“  nahradiť  slovami  „je 
v rozpore so zákonom alebo s touto vyhláškou“.

Hlasovanie:
za:             17
proti:           0
zdržal sa:     1
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou schválené.

      Rektor TU nemal námietky k zneniu formálnych pripomienok (pozri príloha č. 1). Navrhol však 
v čl.  1  ods.  4  nahradiť  slová  „pedagogické  oddelenie  rektorátu“  slovami  „pedagogické  oddelenie 
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univerzity“,  s čím  predsedníčka  AS  TU  súhlasila.  Prof.  Baláž  navrhol,  aby  AS  TU  odporučil 
predsedníčke AS TU schválenie a doplnenie týchto zmien an bloc. AS TU prijal nasledovné uznesenie:

Uznesenie AS TU 1MR/6
AS TU schvaľuje úpravu návrhu vyhlášky o ubytovaní študentov TU v akad. r. 2008/2009 an bloc 
v znení formálnych pripomienok predložených predsedníčkou AS TU.

Hlasovanie:
za:             18
proti:           0
zdržal sa:     0
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.

      AS TU schválil  návrh vyhlášky o ubytovaní študentov TU v akad. r. 2008/2009 prijatím 
uznesenia: 

Uznesenie AS TU 1MR/7
AS TU schvaľuje  návrh  vyhlášky o ubytovaní  študentov  TU v akad.  r.  2008/2009  v znení  zmien 
a doplnkov AS TU.

Hlasovanie:
za:             18
proti:           0
zdržal sa:     0
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.

Bod 4 – Schválenie návrhu výročnej správy o     činnosti TU za rok 2007  

      Rektor predložil návrh Výročnej správy a požiadal prorektora TU doc. Katuninca, aby členom AS 
TU bližšie predstavil výročnú správu. Oboznámil, že návrh výročnej správy TU prerokovalo grémium 
rektora a boli do nej zapracované pripomienky členov grémia, následne bola prerokovaná i v kolégiu 
rektora s pripomienkami dekanov a nakoniec i Správnou radou TU.

Uznesenie AS TU 1MR/8
AS schvaľuje Výročnú správu o činnosti TU za rok 2007.

Hlasovanie:
za: 17
proti: 0
zdržal: 0
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.

Bod 5 –  Schválenie návrhu výročnej správy o     hospodárení TU za rok 2007  

      Rektor TU predložil Akademickému senátu návrh Výročnej správy. Nakoľko členovia AS TU 
nemali pripomienky, predsedníčka AS TU dala o návrhu Výročnej správy hlasovať.

Uznesenie AS TU 1MR/9
AS schvaľuje Výročnú správu o hospodárení TU za rok 2007.

Hlasovanie:
za: 17
proti:0
zdržal: 0
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.

3



Bod 6 – Rôzne

      Predsedníčka AS TU informovala kvestorku TU o situácii v súvislosti s požiadavkou na založenie 
študentskej univerzitnej organizácie. Požiadala podpredsedu AS TU, p. Jančeka, aby bližšie priblížil 
situáciu.  Podpredseda AS TU informoval,  že  študentská organizácia  nebola  založená pre  doterajší 
nezáujem študentov.
      Rektor  TU  oboznámil  AS  TU,  že  evaluačná  komisia  kritizovala  neexistenciu  študentskej 
organizácie.  Poznamenal,  že  študentská  organizácia  by mohla  byť  partnerom rektorovi  a vedeniu 
univerzity.
      Prof.  Danaj  reagoval,  že keď študoval  na vysokej  škole,  mali  študenti  zriadenú organizáciu 
a organizovali si rôzne podujatia. Navrhol, či by sa nemohlo prostredníctvom násteniek informovať 
o tomto návrhu. 
      Kvestorka TU sa dotkla otázky dotácie financií, ktoré sú z MŠ SR prideľované na študentské 
športové a kultúrne aktivity a problematiky zúčtovania tejto dotácie a prerozdelenia na fakulty. 
      Pán Baláž poznamenal,  že považuje návrh rektora za dobrý a navrhuje informovať študentov 
formou vývesiek.
      Podpredseda AS TU p. Janček vysvetlil, že vytvorenie organizácie sa stretlo síce s pozitívnym 
ohlasom, ale nenašli sa dobrovoľníci na jej zorganizovanie.
      Pani Čvapková informovala AS TU, že pred rokom rokovala s rektorom TU i fakultami, pričom 
fakulty  prisľúbili  pomoc,  ale  reálne  nekonali.  Problém vidí  v tom,  či  budú  mať  študenti  ochotu 
pracovať a záujem organizovať sa. Zároveň súhlasí, aby na stránke univerzity bola takáto informácia.
      Rektor TU k vytvoreniu organizácie vysvetlil, že nikde to nie je tak, aby vždy všetci boli združení 
v nejakej  organizácii.  Poznamenal, že existujú napr.  študentské parlamenty,  príp.  iné zastupiteľské 
orgány študentov.  Chcel  by spolu  s vedením diskutovať,  ale  nemajú  s kým,  a preto  sú  naklonení 
myšlienke vytvorenia organizácie. Ak je problém, bolo by ho možné riešiť prostredníctvom zástupcov 
tak, ako napr. s odbormi.
      Predsedníčka AS TU ďalej priblížila činnosť predsedníctva AS TU od posledného zasadnutia AS 
TU,  pričom  vyzdvihla  aktivitu  členov  predsedníctva  AS  TU  –  prof.  Helda,  ThDr.  Ďuricu  a Bc. 
Jančeka. Poznamenala, že do 31.3. 2008 sa mali podľa zákona o vysokých školách zosúladiť vnútorné 
predpisy (volebný a rokovací poriadok AS TU), avšak vzhľadom na ich úzku obsahovú nadväznosť na 
nový návrh Štatútu  TU, ktorý doposiaľ  nebol  zaregistrovaný a nenadobudol  účinnosť,  je  potrebné 
s legislatívnymi prácami v tomto smere ešte počkať. Bolo by vhodné, aby sa vytvorila komisia, ktorá 
by návrhy nového znenia týchto predpisov pripravila.
      Členovia AS TU nemali žiadne ďalšie návrhy do diskusie. Predsedníčka AS TU im poďakovala za 
účasť a ukončila 1. mimoriadne zasadnutie AS TU.

Trnava, 30. apríla 2008

Schválila:   
        doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mimor. prof.

                                                                        predsedníčka AS TU 

Overili:                     Michal Bevilaqua, člen AS TU

                                                                 prof. MUDr. Miroslav Danaj, CSc., člen AS TU

Spracovali:                                 Ivana Alkusová, tajomníčka AS TU

                                                                       Bc. Juraj Janček, podpredseda AS TU
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Príloha č. 1

Pripomienky  formálneho  charakteru  k návrhu  vyhlášky  rektora  TU  v Trnave  o ubytovaní 
študentov TU v akad. r. 2008/09 

čl. 1 ods. 3 – na konci vety doplniť legislatívnu skratku „(ďalej len „komisia rektora“)“

čl. 1 ods. 4 – zmeniť text nasledovne: „Rozhodnutie komisie rektora študentom druhého až piateho 
ročníka  sa  zverejňuje  na  úradnej  výveske  univerzity  a  na  úradnej  výveske  fakulty.  Rozhodnutie 
študentom prvého ročníka sa doručuje písomne. Proti rozhodnutiu komisie rektora je prípustné podať 
odvolanie na pedagogické oddelenie rektorátu do ôsmich dní odo dňa zverejnenia na úradnej výveske 
alebo doručenia rozhodnutia.“

čl. 1 ods. 4 – zmeniť slovo „rozhodne“ nahradiť slovom „rozhoduje“ 

čl.  2 ods.  1 – text  v zátvorke presunúť ako poznámku pod čiaru č.  1 a citovať  nasledovne:  „§ 5 
vyhlášky MŠ SR č. 102/2006 Z. z. o priznávaní sociálneho štipendia študentom vysokých škôl.“

čl. 3 – zmeniť nadpis - slová „priestupky študentov“ nahradiť slovom „dôvody“

čl. 4 – zmeniť nadpis – slovo „dôvod“ nahradiť slovom „dôvody“

čl. 5 predvetie – vytvoriť z neho samostatný odsek 
Text súčasného čl. 5 by znel nasledovne:
(1) Ubytovanie sa prideľuje podľa výšky dosiahnutých bodov.
(2) Na prvom mieste sa umiestňuje uchádzač s najvyšším počtom bodov. Ostatní uchádzači až 
po posledného sa usporiadajú zostupne podľa počtu dosiahnutých bodov.“ 

čl.  5  ods.   1  až  5  –  presunúť  do čl.  6.  Vytvoriť  nový názov „Spôsob prideľovania  ubytovania  v 
ubytovacích zariadeniach“.

čl. 6 – v prípade prečíslovania predchádzajúcich článkov zmeniť jeho číslovanie „čl. 7“

S pozdravom

doc. Košičiarová
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